

親愛的同學們，你們好!

我們是南臺商管學院，我們想傳遞一個好消息!

為了促進校園國際化，加強國際學生與台灣學生之間更密切友好的交流與聯繫，商管學院將為系所規劃籌辦一系列相關活動，歡迎本院同學參加，參與對象包括大學部學生和研究所學生。

目前，我們的活動規劃如下:

1. 5月31日 13:00-16:00 於 T503 舉辦甜點烘焙 DIY 和交流活動。
2. 6月4日 12:00-13:30 於商管學院大廳 (E 樓 6F) 歡慶端午節-品嚐粽子
3. 6月25日 14:00-18:00 舉辦台南市美食、文化、歷史之旅

請選擇你想參加的項目，完成填寫 Google 表單報名：

- 甜品烘焙 DIY 和本地交流 → <https://forms.gle/Wrivj4ufCi9ivo596>
- 端午節-包粽子 → <https://forms.gle/QrwPZqV9ttFP5Pgc9>
- 台南美食文化歷史之旅 → <https://forms.gle/Fi3abZbHkAFKhS3s6>

名額有限!!! 額滿將關閉報名。如果您有興趣參加上述任何(部分)活動，請不要猶豫，踴躍報名，報名結果請容後通知。

非常感謝同學的關注和熱情參與。我們期待你的報名。如果有任何問題或回饋，請告訴我們。祝同學學業進步、活動快樂!

Hello, dear Students,

Greetings from the College of Business (COB). We would like to share good news with you.

COB would like to organize a series of mission/activities for all the academic units in this college in order to ***promote campus internationalization and enhance the exchange and connection to a higher level between international and local students.*** The participants include COB undergraduate departments, master programs and Ph.D. program.

Regarding the missions and activities, we are in the final materialization of planning. Currently, we come up with event ideas as below; welcome to join us!

1. Dessert Baking DIY and Local Exchange at T503 on May 31, 13:00-16:00
2. Dragon Boat Festival-Sampling Rice dumpling at COB lobby (E Building 6F) on June 4, 12:00-13:30
3. Tainan Gourmet, Culture and History Tour in Tainan City on June 25, 14:00-18:00

★Register Here (please fill out the Google form):

- Dessert Baking DIY and Local Exchange → <https://forms.gle/Wrivj4ufCi9ivo596>
- Dragon Boat Festival-Sampling Rice dumpling → <https://forms.gle/QrwPZqV9ttFP5Pgc9>
- Tainan Gourmet, Culture and History Tour → <https://forms.gle/Fi3abZbHkAFKhS3s6>

Very Limited Space!!! The Google form will be closed when space is full. If you are interested in joining us to participate in any (some) of the above events, please don't hesitate. Welcome to register NOW!!! We will notify you your registration result.

Thank you very much for your kind attention and passionate interests. We are looking forward to hearing from you. Please let us know if you have any questions or feedback. Wish you have a great day!